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Harm-Jan Stoter: “Ze bezoeken ons wel, maar we mikken er niet speciaal op. Dat hebben we geprobeerd, maar
het is niet gelukt. Bovendien worden onze bouwmarkten steeds meer winkels die inspiratie bieden en dat is
heel iets anders dan het sfeertje dat de ZZP’ers zoeken.”

Lees het complete interview met Harm-Jan Stoter in MIX
 

Marc Nelissen
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